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ابلاغ حق مسکن کارگران با کاهش ۱۰۰ هزار تومانی
 رقم حق مسکن چه تغییری کرد؟

بالاخره کمک هزینه مسکن کارگران پس از گذشت ۷ ماه از سال، 
ابلاغ شد. کمک هزینه مسکن کارگران مشمول قانون کار در سال 
۱۴۰۱ توســط مدیر کل روابط و جبران خدمت وزارت تعاون، کار و 
رفــاه اجتماعی به ادارات کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان ها 
ابلاغ شــد.در این ابلاغیه آمده: »با عنایت به مصوبه کمیســیون 
موضوع اصل ۱۳۸ قانون اساسی مورخ ۲۰/۷/۱۴۰۱، کمک هزینه 

مسکن کارگران مشمول قانون کار که از ابتدای فروردین ماه سال 
۱۴۰۱ ماهانه مبلغ ۰۰۰/۵۰۰/۶ ریال )شــش میلیون و پانصد هزار 
ریال( تعیین شده اســت. به ادارات کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان ها ابلاغ شد.« بنا به این گزارش، شورای عالی کار ۱۹ اسفند 
سال گذشته حق مسکن کارگران را ۶۵۰ هزار تومان تصویب کرد 
اما این مصوبه جهت اجرایی شــدن بــه تصویب هیات وزیران نیاز 

داشــت که از ســوی وزیر کار به هیأت دولت ارسال شد. در حالی 
که جامعه کارگری در انتظار تصویب افزایش مبلغ حق مسکن بود، 
هیات وزیران مصوبه شورای عالی کار را تغییر داد و با کاهش ۱۰۰ 
هزار تومانی این مبلغ را ۵۵۰ هزار تومان تعیین کرد.اما بالاخره پس 
از گذشت ۷ ماه از سال و کش و قوس های فراوان، حق مسکن ۶۵۰ 

هزار تومانی کارگران ابلاغ شد.

جامعه

    شادی کابیانی

یک کارشناس گفت: »بیش از ۸۰ درصد مردم پیش از سفر به جستجوی 
اطلاعات مقصد سفر خود و بررسی قیمت های مختلف تور ،بلیت و هتل در 
فضای اینترنت می پردازند، این ظرفیت مورد توجه بسیاری از فعالان حوزه 
گردشگری اســت و هزینه های زیادی را برای جستجوهای اینترنتی انجام 
می دهند؛ با مسدود شدن جستجوگر گوگل بسیاری از جستجوها از بین رفت 

و تقاضای سفر نیز کاهش پیدا کرد.«
درحالی که گردشــگری می رفت پس از تاثیــرات کرونا خود را پیدا کند و 
ساختارهای گذشته خود را با توجه به هدف امسال سازمان جهانی گردشگری 
»بازنگری در گردشــگری« تغییر دهد؛ حالت خود را به استفاده از امکانات 
مدرن و به روز فعال کند؛ قطعی اینترنت و  مسدود شدن شبکه های اجتماعی 
به گفته عضو هیات مدیره جامعه الکترونیکی گردشگری ایران سبب ضرر 
و خســارت به »بیش از ۶۵ درصد کســب و کارهای آنلاین گردشگری و 

سامانه های فروش خدمات گردشگری شده است.«
اگرچه قطعی اینترنت نخستین بار نیست به چالشی بزرگ تبدیل شده است 
و پیش از این هم پلتفرم های مختلفی با توجه به سیاست های کشور مسدود 
شده اند، اما مشــکل این جاست که با گسترش فناوری شغل های جدید نیز 
خودنمایی می کنند؛ بر اســاس آمارهــای اعلامی بیش از ۱۱ میلیون نفر از 
طریق شبکه های مجازی کسب درآمد می کنند، از این میزان حدود ۹ میلیون 
تن یعنی ۸۳ درصد از طریق اینســتاگرام در حال کسب درآمد هستند. که با 
قطعی اینترنت و مسدود شدن شبکه های اجتماعی تمامی آنها متضرر شدند.

اما فعالان حوزه گردشگری و سامانه های فروش آنلاین به مراتب وضعیت 
بدتری دارند، چراکه آن ها راه دریافت پنج ساله مجوز خود را )ای نماد یا نماد 
اعتماد الکترونیک )E-Namad((پشت سر گذاشته اند تا به فعالیت سنتی 

خود خاتمه دهند و خود را به استانداردهای جهانی نزدیک تر کنند.
وضعیــت فعالان گردشــگری و ســامانه های فروش تــور، بلیت، هتل، 
مجموعه های گردشگری به مراتب بدتر است چراکه هنوز آنها نتوانسته اند از 
ورشکستکی و رکود بحران کرونا کمر راست کنند؛ با قطعی یک ماه گذشته 
اینترنت و شبکه های اجتماعی بیش از گذشته به خاموش کردن چراغ املاک 
خود می اندیشند. مدیر یکی از سامانه های آنلاین فروش بلیت به خبرآنلاین 
می گوید:»بیش از ۸۰درصد افت فروش بلیت داشته ایم و این یعنی اخراج و 
تعدیل نیرو، این مدت هیچ درآمدی نداشتیم ضمن این که هزینه های جاری 

همانند حقوق، اجاره بها، تلفن، حتی اینترنتی که قطع بوده را باید بپردازیم.«

وضعیت کسب و کارهای آنلاین و استارتاپ های گردشگری به مراتب بدتر 
است، چراکه دیگر راهکاری برای فروش محصولات خود ندارند، امروز کمتر 
شــهروندی برای خرید بلیت هواپیما، قطار یا تور، مســافت های پرترافیک 
شــهری را طی می کند، کاری که فقط با چند کلیــک یا tab حل خواهد 
شد؛ کاری که پیشگامان حوزه کردشگری برای رسیدن به این فعالیت مدرن 
گردشگری ایران هزینه زیادی پرداختند؛ سختی های چندین ساله برای آن 
کشیدند و با قطعی اینترنت به گذشته ها سلام دوباره کردند و عقب گرد کردند.
رضا الفت نســب،عضو هیات مدیره اتحادیه کسب و کارهای اینترنتی »از 
ریزش شدید فروش سایت های هواپیمایی« به خبرآنلاین خبر داد، به گفته او 
»در یکماه گذشته با قطع بودن اینترنت اپراتورهای گوشی همراه و در برخی 
مناطق قطع یا ضعیف بودن اینترنت ثابت کاربران استفاده کننده به سختی 
می توانستند بلیت هواپیما و قطار تهیه کنند؛ امکان دسترسی به سایت ها و 

اپلیکیشن های فروش بلیت هواپیما و سایر خدمات سفر را نداشتند.«
مشکل کسب و  کارهای اینترنتی گردشــگری تنها به فروش بلیت ختم 
نمی شود؛ اطلاع رسانی سفر و همچنین تغییر در ساعت پروازها نگرانی هایی 
را برای مردم فراهم کرده اســت. تقی حسین زاده، دبیر جامعه گردشگری 

الکترونیکی به خبر آنلاین می گوید:»بلیت های رزو شــده هواپیما که پیش 
از نا آرامی های این یکماه گذشــته انجام شــده بود،امکان صدور نداشت و 

سردرگمی هایی را برای مردم و مسافران به وجود آورده بود.«
او با انتقاد از محدودیت های ایجاد شده برای شبکه های اجتماعی و اینترنت 
بیان می کند:» بازاریابی دیجیتال یکی از روش های مهم در گردشگری است و 
هرگونه اختلال در فضای مجازی مستقیم بر گردشگری تاثیر می گذارد چون 
بیش از نیمی از فعالیت این صنعت در ارتباط با شرکت های مختلف به صورت 

لحظه ای و در فضای مجازی انجام می گیرد.«
وی یادآور می شــود:» بیش از ۲۰شرکت مهم و اصلی به فروش خدمات 
انلاین کردشگری می پردازند ضمن اینکه بیش از چهار و هزارو پانصد آژانس 
مسافرتی دارای وبگاه هستند که از طریق آن به معرفی  فروش محصولات و 

بسته های سفر و خدمات خود می پردازند.«
حسین زاده خسارت وارد شده به شــرکت های فعال، استارتاپ ها، سامانه 
رزواسیون و فروش بلیت ،هتل و تور را به دلیل قطعی اینترنت بسیار سنگین 
دانســت:»چراکه بســیاری از آن ها گارانتی هتل و پرواز کرده اند و با قطعی 

اینترنت نتوانستند آنها را بفروشند.«

seo ۳۰۰ملیارد تومان هزینه
براســاس گزارش فعالان حوزه آی تی، ســایت های ایرانی سالانه بیش از 
۳۰۰ میلیارد تومان برای SEO فقط روی گوگل هزینه می کنند که هنگام 
جست وجوی کالاها و خدمات توسط مشتریان بالاتر و بهتر دیده شوند، فضای 
گوگل بستری برای معرفی خدمات و بسته های سفر است و پتانسیلی جذاب 
برای فعالان حوزه گردشــگری است و با مسدود بودن موتور جستجوگرها 
تمامی این هزینه ها به هدر رفت. به گفته حسین زاده: »بیش از ۸۰ درصد مردم 
پیش از ســفر به جستجوی اطلاعات مقصد سفر خود و بررسی قیمت های 
مختلف تور ،بلیت و هتــل در فضای اینترنت می پردازند، این ظرفیت مورد 
توجه بسیاری از فعالان حوزه گردشگری است و هزینه های زیادی را برای 
جســتجوهای اینترنتی انجام می دهند؛ با مســدود شدن جستجوگر گوگل 

بسیاری از جستجوها از بین رفت و تقاضای سفر نیز کاهش پیدا کرد.«
جایی برای معرفی نداریم

تولید محتوا برای حوزه گردشــگری بسیار مهم است،اگر چه ایران قدمتی 
چندین هزار ســاله دارد واز سالیان دور گردشگری به طور سنتی در آن رایج 
بوده، اما به لحاظ تولید محتوا بســیار فقیر است، ضمن این که تولید فیلم و 
عکس از جاذبه های مقصد در گردشگری به دلیل تاثیر گذار بودن مورد توجه 
فعالان تمام دنیاست. پلتفرم اینستاگرام، بستر مناسبی برای نمایش و معرفی 
فیلم و جاذبه های گردشگری بود و بسیاری از دفاتر خدمات مسافرتی از این 
پتانسیل برای معرفی خود استفاده کرده اند، ضمن اینکه گشت در اینستاگرام 
برای کاربران این امکان را فراهم می کرد تا با دیدن عکس ها و فیلم های یک 

مکان یا یک جاذبه بیشتر جذاب آن شوند و تور آن را بخرند.
جعفر نژاد، یک راهنمای گردشگری که از فضای اینستاگرام برای معرفی 
و تبلیغ تورهای طبیعت گردی اســتفاده می کند و از این راه توانســته است 
گردشگران زیادی را با خود همراه کند، به خبرآنلاین می گوید:»شبکه های 
اجتماعی و به خصوص اینستاگرام بستر مناسبی برای تورها با اثرگذاری زیاد 
است؛ ضمن اینکه هزینه تبلیغات در آن به نسبت دیگر روش های تبلیغات 

کمتر است.«
او با اشاره به اینکه دیگر زمان تبلیغ و معرفی به شیوه کاغذی گذشته است 
بیان می کند: »اینستاگرام، توانسته بود جامعه هدف و جامعه خدمت دهند در 
گردشــگری را سر و سامان دهد و علاقه مندان هر نوع گردشگری توانسته 

بودند، نیازها و خواسته های خود را به راحتی پیدا کنند.«
این راهنما ادامه می دهد:»طبیعت گردی نیازمند عکس و فیلم اســت، در 
ســفرهای مختلفم عکس و فیلم های زیادی تهیه کرده ام و به وســیله آنها 

به معرفی مقاصد تورهایمان پرداخته ایم، در یکماه گذشــته با مسدود شدن 
اینســتاگرام و قطعی اینترنت افت سفرها را شاهد بودیم. شاید دیگر کسب 
و کارهــا بتوانند راه های دیگر را برای فروش خود پیدا کنند اما فعالان حوزه 
گردشگری با مسدود شدن اینستاگرام دیگر جایی برای معرفی و تبلیغ خود 

ندارند و باید با گردشگری خداحافظی کرد.«
اگر چه ایران کشــوری چهار فصل است و در تمام فصول می توان به سفر 
رفت، اما بعضی از فصول و رویدادها مختص یک مکان و یک جاذبه خاص 
است، بســیاری از سامانه های فروش انلاین و شرکت های مسافرتی برای 
مقاصد سفر خود از ماه ها قبل تر هزینه و بودجه تبلیغاتی در فضای مجازی 
را در نظر گرفته بودند که با شروع فصل انجام شود. دبیر جامعه گردشگری 
الکترونیکی ایران دراین باره گفته است:»بسیاری از شرکت های مسافرتی و 
اژانس های گردشگری برای معرفی خدمات سفر خود از فضای اینستاگرام 
و شبکه های اجتماعی استفاده می کنند و بسیاری از انها هزینه و بودجه های 
زیادی را برای تولید محتوا پرداخته کرده اند، که تمامی این هزینه ها به دلیل 
قطعی اینترنت و مسدود شدن شبکه های اجتماعی سوخت و از بین رفت.«

او همچنین توضیح می دهد: »شــرکت های فنــاوری اطلاعات فعال در 
گردشــگری دیگر نمی توانند همانند گذشــته به ارایه خدمات، بروزرسانی 
وبگاه های گردشــگری و همچنین راه اندازی وبگاه های جدید که مدت ها 
قبل طراحی کرده بودند؛بپردازند. این چالش سبب خسارت مالی و در نتیجه 

متضررشدن و ورشکسته شدن شرکت های فناوری اطلاعات می شود.«
ابهام در بازدید

قطعی اینترنت و مسدود شدن شبکه های اجتماعی تنها به افت سفرهای 
داخلــی و کاهش شــدید فروش بلیت و رزواســیون هتــل و بوم گردی و 
 مجموعه های گردشگری ختم نشد؛ ســفرهای بین المللی و صدور روادید 
هم برای مســافران و اتباع ایرانی و هم برای گردشگران خارجی با چالش 
روبرو شــد. بسیاری از سفارتخانه ها به دلیل قطع بودن اینترنت همانند قبل 
نمی توانستند به ارائه خدمات بپردازند، ضمن اینکه در زمان فطعی اینترنت 
چندین نمایشگاه گردشگری با حضور ایران درحال برگزاری بود که نیازمند 

ارتباط دایم و لحظه ای بود که آن هم سوخت شد.
بسیاری از گردشگران خارجی در کشور هم نمی توانستند با خانواده های شان 
در تماس باشند و خبر سلامتی و آرام بودن جو امنیتی کشور را به خانواده های 
خود اطلاع دهند، این چالش)قطعی اینترنت و مســدود شــدن شبکه های 
اجتماعی( زحمات چندین ساله فعالان این حوزه را در مقابله با ایران هراسی ، 

دعوت و بازدید از ایران به ابهام فرو برده است.

عقب گرد در صنعت گردشگری با فیلترینگ گوگل و اینستاگرام؛

خسارت میلیاردی به صنعت گردشگری

اخبار کوتاه 

آماری عجیب از مسمومیت ایرانی ها با 
مواد مخدر و الکل

مدیرکل نظارت و پایش فرآورده های سلامت محور سازمان 
غــذا و دارو بــا بیان اینکه ســالانه ۷۰۰۰ تــا ۹۰۰۰ نفر از 
هموطنان مان بر اثر بروز انواع مســمومیت ها جان باخته اند، 
گفت: بیشترین مسمومیتی که سال های اخیر منجر به فوت 
شده، مســمومیت ناشی از مواد مخدر و محرک و الکل بوده 

است.
دکتر نوشــین محمدحســینی درباره آمار مسمومیت ها در 
ســال ۱۴۰۰، گفت: در سال گذشــته طبق گزارش ها میزان 
مسمومیت های دارویی ۴۷ درصد، مسمومیت با مواد شیمیایی 
۲۵ درصد، مسمومیت  با مواد اعتیادآور ۲۴ درصد، مسمومیت 
با مواد غذایی یک درصد، مسومیت با گزش جانداران سمی 
ســه درصد، مسمومیت با مواد غذایی یک درصد، مسمومیت 
با قارچ های سمی ۰.۲ درصد، مسمومیت با گیاهان سمی ۰.۱ 

درصد گزارش شده است.
وی افــزود: بر اســاس اعلام ســازمان پزشــکی قانونی 
کشــور طی ســال های اخیر ســالانه ۷۰۰۰ تا ۹۰۰۰ نفر از 
هموطنان مان بر اثر بروز انواع مســمومیت ها جان باخته اند. 
بیشترین مســمومیتی که سال های اخیر منجر به فوت شده 
اســت، مسمومیت ناشی از مواد مخدر و محرک و الکل بوده 
اســت. به این ترتیــب که بین ۶۰ تــا ۷۰ درصد از مرگ و 
میرها در هر ســال به دلیل اســتعمال مواد و عوارض ناشی 
از ســوءمصرف و اعتیاد به مواد مخدر یا مواد محرک اتفاق 

افتاده است.
محمدحسینی ادامه داد: اصلی ترین مسمومیت با مواد مخدر 
و محرک که به بیمارستان های مرجع مسمومیت در کشور در 
سال ۱۴۰۰ و نیمه نخست ۱۴۰۱ مراجعه  کرده اند با اختلاف 
زیــاد در داروی متادون ۳۵ درصــد و در مورفین ۲۰ درصد 
مشاهده شده است. بعد از آن مسمومیت با شیشه ۱۹ درصد، 
مســمومیت با تریاک ۹ درصد، مســمومیت بــا ترامادول ۷ 
درصد، مسمومیت با حشیش ۵ درصد و مسمومیت با هروئین 

۲.۵ درصد در رده های بعدی قرار دارند.
وی تاکید کرد: همچنین همزمان با شــیوع بیماری کرونا و اســتفاده 
وســیع مردم از الکل به عنوان ماده ضدعفونی کننده، مسمومیت های 
اتفاقی ناشــی از مصرف خوراکی الکل و همچنین مسمومیت ناشی از 

مصرف خوراکی مشروبات الکلی دست ساز بسیار شایع شد.

شهریاری: نگران تأمین منابع مالی 
طرح دارویاری هستیم

رئیس کمیســیون بهداشــت و درمان مجلس گفت: نگران 
تأمین منابع مالی طرح دارویاری هستیم.

حســینعلی شــهریاری، در آئین نکوداشــت روز ملی بیمه 
سلامت در مرکز همایش های بیمارستان قلب شهید رجایی، 
افزود: دارویار کار خیلی بزرگی اســت ولی هنوز پرداختی از 
جیب مردم بسیار زیاد است.وی ادامه داد: تاکید رئیس جمهور 
این بوده که کمبود دارو نباشــد و پرداختی از جیب مردم نیز 
نمی بایســت افزایش یابد که هنوز با این مشــکلات مواجه 
هستیم.شــهریاری گفت: نگران منابــع مالی طرح دارویاری 
هســتیم و معلوم نیست با اضافه شــدن داروهای دیگر، این 
منابع جوابگو باشد. وی افزود: اگر منابع توسط سازمان برنامه 

و بودجه به موقع تأمین نشود، دچار مشکل خواهیم شد.
شــهریاری ادامه داد: بعضی مواقع شعارهایی می دهیم که 

اجرایی نمی شود و همین موضوع مردم را دلسرد می کند.
وی افزود: از وزیر بهداشــت می خواهیم داروهایی که مورد 
نیاز مردم اســت و توانایی پرداخت آنها را ندارند، حتماً تحت 

پوشش طرح دارویاری قرار گیرد.

وزیر بهداشت، با اشاره به مشکلاتی که در حوزه سلامت کشور 
وجود دارد، گفت: امروز با کوهی از مشــکلات ســلامت مواجه 

هستیم.
بهرام عین اللهی، در آئین نکوداشــت روز ملی بیمه ســلامت 
که در مرکز همایش های بیمارســتان قلب شهید رجایی برگزار 
شــد، با طرح این ســوال که الان ایران در حوزه ســلامت چه 
جایگاهی دارد و دیگــران در مورد ما چه فکری می کنند، افزود: 
اخیراً در نشست منطقه ای سازمان جهانی بهداشت، این موضوع 
مورد توجه قرار گرفت که در تمامی شــاخص ها با فاصله زیاد از 
کشورهای منطقه قرار داریم، فقط در یک شاخص خوب نبودیم، 
آن هم سیگار بود.وی افزود: امروزه ۱۳ درصد مرگ و میر کشور 
ما بر اساس مصرف ســیگار است که مجلس امسال باید، اجازه 
ندهد سیگار ارزان بماند. وزیر بهداشت با اشاره به شبکه بهداشت 
و درمان کشــور، گفت: ایران در مقابله با بیماری کرونا، یکی از 
کشورهای موفق و ممتاز بوده است.عین اللهی افزود: تنها کشور 

منطقه هستیم که واکسن کرونا تولید می کنیم.
وزیر بهداشت با اشاره به آثار تحریم ها در حوزه سلامت، گفت: 
وقتی در نقل و انتقالات پولی تحریم هســتیم، چگونه می توانیم 
نیازهــای خودمان را تأمین کنیم.عین اللهی با عنوان این مطلب 
که با کوهی از مشــکلات در نقاط مختلف کشور مواجه هستیم، 
ادامه داد: در جلســه ای که با رئیس مجلس شــورای اســلامی 

داشتم، مشــکلات را بازگو کردم. وزیر بهداشت گفت: سیاست 
ما این اســت که خدمات ســلامت را ترمیم کنیم.وی افزود: ما 
۵۵۰۰ پروژه نیمه تمام داریم که ۴۶۰۰ پروژه در اولویت تکمیل 
قرار دارند. بســیاری از خانه های بهداشت اجاره ای هستند. وزیر 
بهداشت به طرح دارویاری اشاره کرد و گفت: داروهای ما قبل از 

طرح دارویاری به شکل قاچاق به کشورهای همسایه می رفت.
عیــن اللهی ادامه داد: در نســخه الکترونیک به مرز ۹۸ درصد 

رسیده و امیدوارم پرونده الکترونیک نیز به زودی شروع شود.
وزیر بهداشت گفت: همه باید پای کار بیاییم وگرنه ما به تنهایی 

در پیشبرد برنامه های حوزه سلامت موفق نخواهیم بود.

وزیر کشــور با بیان چرایی معطلی زائــران اربعین در مرزهای 
زمینی، از مذاکرات برای ســهولت اتباع خارجی از مرزهای ایران 

به مقصد عتبات خبر داد.
احمد وحیدی وزیر کشــور در جلســه ســتاد اربعین بیان کرد: 
نخســتین جلســه ســتاد اربعین پس از برگزاری اربعین ۱۴۰۱ 

تشکیل شد.
وی گفت: موضوعاتی که در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت 
بیشــتر مربوط به نقاط قوت و کمبودهایی اســت که لازم است 

برای اربعین ۱۴۰۲ مورد توجه قرار بگیرد.
وزیر کشور با بیان اینکه برنامه ریزی ها برای اربعین سال آینده 
آغاز شــده است، گفت: کمیته ها فعال شــدند و کارهایی که هر 
کمیته باید انجام دهد بررســی شده است و ساماندهی فعالیت ها 

هم مورد ارزیابی قرار گرفت.
وحیدی بیان کرد: در برخی موارد دولت عراق باید برای تسهیل 
در عبور و مرور اقداماتی انجام دهد که این موارد بررســی شد تا 

در فرصت های مناسب به اطلاع مسئولان عراقی برسد.
وی بــا ابراز امیدواری از اینکه اربعین ۱۴۰۲ پربرکت تر و موفق 
تر از اربعین امسال باشد، تصریح کرد: امسال بیش از ۳.۵ میلیون 

نفر زائر در بازه اربعین به عتبات اعزام شدند.
وحیدی افزود: همکاری های دولت عراق در امسال خوب بود اما 

در برخی از موارد دچار ضعف بودند.

وزیر کشور ادامه داد: میزان خروجی از مرزهای کشور با میزان 
ورودی به دولت عراق برابر نبود و همین موضوع باعث می شــد 
تا در مرزها زائران معطل شوند. البته این موضوع به دلیل آن بود 
که دولت عراق در زیرســاخت های ورودی مرزهایش کمی دچار 
مشکل بود. وحیدی افزود: موارد دیگری مانند گران بودن حمل 
و نقل در کشــور عراق هم از دیگر مشکلات امسال بود که البته 
ما تا جایی که توانســتیم سعی کردیم این موضوع را حل کنیم. 
وی تصریح کرد: امســال از ابتدای کار ســعی داریم تا با دولت 
جدید عراق وارد مذاکره شــویم و برای مشــکلاتی که داشتیم 

تدبیری بیاندیشیم.

 وزارت بهداشت با کوهی
 از مشکلات مواجه است

 چرایی معطلی زائران اربعین 
در مرزهای خروجی

وزیر کشور در جمع خبرنگاران:وزیر بهداشت عنوان کرد؛

عضو شــورای شــهر تهــران گفت: بر 
اســاس گزارش مدیرعامل سازمان آب و 
فاضلاب تهران، اگر باران نیاید و ورودی 
سدها کاهش داشته باشد و از آبهای زیر 
زمینی اســتفاده نشــود ،۱۰۰ روز بیشتر 

تهران آب ندارد.
مهدی پیرهادی روز سه شنبه در جریان 
یکصدمین جلسه شــورای اسلامی شهر 
تهران اظهار کرد: میزان آب ۵ سد اطراف 

تهران بسیار پایین است و به گفته مدیرعامل سازمان آب و فاضلاب اگر باران نیاید با 
توجه به شرایط فعلی، تهران ۱۰۰ روز بیشتر آب ندارد. 

عضو شــورای شهر تهران با بیان اینکه واقعیت ها را باید به مردم گفت، اظهار داشت: 
در سدهای اطراف تهران آب وجود ندارد و باید گفت آب نیست.

پیرهادی با بیان اینکه اکنون که در فصل پاییز و زمستان دچار کمبود آب هستیم باید 
برای فصل تابســتان و سال های بعد چاره اندیشی کنیم، یادآور شد: چون واقعیت ها را 

به مردم نمی گوییم، مردم حساسیت موضوع را احساس نمی کنند.
وی تاکید کرد: بسیاری از مجموعه های دولتی و نهادهای عمومی از جمله شهرداری 
بایــد برای مصرف بهینه آب و بــرق اقدامات لازم را انجــام داده و مبحث ۱۶ و ۱۹ 
ســاختمان را اجرا کننــد. پیرهادی با بیان اینکه این موضوع را با اســتاندار تهران نیز 
مطرح کرده ام، اظهار داشــت: ابتدا مجموعه های دولتی و نهادهای عمومی باید مبحث 
۱۶ و ۱۹ را اجرایــی و تعییــن تکلیف کنند تا پس از آنها از شــهروندان بخواهیم این 

مباحث را اجرایی کنند.

اگر باران نیاید ؛ 
تهران تنها ۱۰۰ روز آب دارد

قائم مقام ســازمان بازرسی گفت: یکی 
از موثرتریــن و کلیدی ترین راهکارهای 
 پیشگیری و مقابله با فساد اداری موضوع 

شفافیت است.
احمــد رحمانیان در نشســت فراخوان 
ارتقای  ملــی  اولین همایش  برگــزاری 
شــفافیت و نقش آن در ســلامت اداری 
و مبــارزه با فســاد اظهار کــرد: یکی از 
مؤثرتریــن و کلیدی تریــن راهکارهای 

پیشگیری و مقابله با فساد اداری موضوع شفافیت است.
قائم مقام ســازمان بازرســی کل کشــور افزود: وظیفه ســازمان بازرسی کل 
کشــور نظارت بــر اجرای صحیح قوانیــن و مقررات و همچنین حســن جریان 
امور اســت و برای اینکه بتواند وظیفه خود را انجام دهد در بخش پیشــگیری، 
اقدام و عمل سازمان بازرســی برنامه ها، راهبردها و راهکارهای متعددی را در 
سال جاری انجام داده و برای ســال آینده نیز راهبردها و راهکارهای متعددی 

کند. پیش بینی  را 
رحمانیان بیان کرد: همایش ملی ارتقای شفافیت اولین همایش ملی با موضوع ارتقای 
شفافیت و مبارزه با فساد اداری است که برگزار می شود و چند ویژگی خاص دارد که آن 

را از سایر نشست ها و همایش هایی که وجود دارد متمایز می کند.
وی در ادامه گفت: اولین نکته این است که بر اساس انجام بررسی های کارشناسی در 
بازرسی ها به این نتیجه رســیده ایم که عدم شفافیت در بخش ها، یکی از گلوگاه های 

مهم است که می تواند تولید فساد کند که باید مسدود شود.

شفافیت از موثرترین راهکارهای 
مقابله با فساد اداری است

شعب ویژه ورزش شورای حل اختلاف 
تهــران با حضــور رئیس مرکز توســعه 
شــورای حل و اختلاف و وزیر ورزش و 

جوانان افتتاح شد.
آئین افتتاح شــعب ۲۶۴۵ و ۲۶۴۶ ویژه 
ورزش شــورای حل اختــلاف تهران با 
حضور حجت الاسلام والمسلمین صادقی 
معاون قوه قضائیه و رئیس مرکز توســعه 
شــورای حل و اختلاف، علــی القاصی 

رئیس کل دادگستری استان تهران، مهدوی رئیس شورای حل اختلاف استان تهران، 
ســجادی وزیر ورزش و جوانان صبح امروز در مجموعه ورزشی شهید کشوری برگزار 

شد.
حجت الاســلام والمسلمین صادقی در این مراسم اظهار کرد: امروز روز مبارکی برای 
توســعه صلح و آشتی در حوزه ورزش اســت. باید به خود ببالیم که در مسیری حرکت 
می کنیم که توصیه اولیای دین اســت.رئیس شورای حل اختلاف استان تهران افزود: 
در سند تحول قضائی هم بر آن تاکید شده و فلسفه شوراهای حل اختلاف بر آن است 
که در راستای توســعه فرهنگ صلح و سازش در جامعه تلاش کند که بعد از انتصاب 
رئیس کل دادگستری استان در این خصوص شعبات سازشی در سطح استان ایجاد که 
۴۳۴ صلح یار در راســتای صلح و سازش جذب شدند.وی گفت: در سطح استان ۱۳۴ 
شــعب ویژه صلح و سازش ایجاد و در اتحادیه ها و اصناف و حتی در برخی امامزاده ها، 
زندان های سطح استان و در انجمن های اقلیت های دینی دو شعبه ویژه صلح و سازش 

داریم که این امر در خصوص شهرداری ها هم در دستور کار است.

آغاز به کار شعب ویژه ورزش 
شورای حل اختلاف تهران


